



招商信诺

保险 · 健康 · 财富

招商信诺醇享人生 Pro 高端医疗保险 Cigna & CMB ONE Pro Medical Insurance 特定医院清单 Special Provider List

如您选择在以下医院和美国信诺 PPO 之外的网络医院，诊所及医生就医时，您将承担保险计划中约定的自负比例：

Plan co-insurance will apply if you choose the following hospitals/clinics/doctors in Mainland China/Hong Kong and out of the CIGNA PPO network providers in the US for all treatment:

中国大陆：

Mainland China:

- 和睦家医院和诊所（北京、上海、广州、青岛、杭州、天津或其他所在城市，**深圳新风和睦家医院除外**。具体医院列表请通过 <http://ufh.com.cn> 查询获得。）
United Family Hospitals and Clinics (Beijing, Shanghai, Guangzhou, Qingdao, Hangzhou, Tianjin and other cities if any, **excluding Shenzhen New Frontier United Family Hospital**. The list of hospitals can be obtained through <http://ufh.com.cn>.)
- 百汇医疗集团（除香港外的其它城市；除成都鹰阁医院和百汇旗下馨康诊所的医疗机构，请参考官网 <https://www.parkwaypantai.com>。）
Parkway Health Medical Centers (In all cities except Hong Kong and Chengdu Gleneagles Hospital and Shenton Clinics, please refer to <https://www.parkwaypantai.com>.)
- 莱佛士医疗（北京、上海、深圳、天津、南京、大连或其他所在城市，具体医院列表请通过 <https://www.rafflesmedicalgroup.com/zh/international-clinics/overview> 查询获得。）
Raffles Medical Clinics (Beijing, Shanghai, Shenzhen, Tianjin, Nanjing, Dalian and other cities if any. The list of hospitals can be obtained through <https://www.rafflesmedicalgroup.com/zh/international-clinics/overview>.)
- 曜影医疗旗下医疗机构（具体医院列表请通过 <http://www.sinounitedhealth.com.cn> 查询获得。）
SinoUnited Health (The list of hospitals can be obtained through <http://www.sinounitedhealth.com.cn>.)
- 新世纪集团旗下所有医疗机构（含深圳怡和侨香门诊部，除成都、苏州和青岛）
New Century Healthcare (including Shenzhen Yihe Clinic, except Chengdu, Suzhou and Qingdao)



招商信诺

保险 · 健康 · 财富

- 北京怡德医院
Beijing Eden Hospital
- 北京国际医疗中心
Beijing International Medical Center
- 北京天坛普华医院
Beijing Puhua International Hospital
- 上海天坛普华医院
St. Michael Hospital
- 上海东方联合医院
Shanghai East International Medical Center
- 美国医学中心（上海）
American Medical Center (Shanghai)
- 上海沃德医疗中心
WorldPath Clinic International
- 国际外科手术中心（广州或其他所在城市。具体医院列表请通过 <http://westernsurg.com> 查询获得。）
Institute for Western Surgery (Guangzhou and other cities if any. The list of hospitals can be obtained through <http://westernsurg.com>.)

中国香港:

Hong Kong, China:

- 香港港安医院 – 司徒拔道
Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road
- 明德国际医院
Matilda International Hospital
- 香港养和医院
Hong Kong Sanatorium & Hospital



招商信诺

保险 · 健康 · 财富

*如有更新，我司将在官网公布最新特定医院清单列表。查询网址如下：

** If there is any update, we will release the latest Special Provider List on the official website. Enquiry website as follows:*

<https://www.cignacmb.com/service/network.html>

于 2024 年 01 月 11 日更新

Effective on 01-11-2024